
Referat fra Bestyrelsesmøde d. 11-08-2021 

Referent: Lasse 

Til stede: Anja, Lasse, Serap, David, Stina, Rikke og Mie 

Fraværende: Marie og Ditte 

Dagsorden: 

1. Sommerfest 

2. Børnetal 

3. Ansættelsessamtaler 

4. Corona restriktioner 

5. Hvad har vi lært af Corona 

6. Navnet Løkkebo 

7. Justering af cykler – bestyrelses arrangement 

8. Info fra køkkenet 

Referat: 

1. Grundet vores tema fra jord til bord, synger vi vores tema sang til sommerfesten og muligvis Boogie 

woogie sangen, som en del af noget underholdning. Skulle det være for dårligt vejr til at, holde 

sommerfesten udendørs, bliver det aflyst. Rikke foreslår at, som det før er gjort kan der sælges is til 

et godt formål som bestyrelsen sørger for. Vi laver en indbydelse i papirform til forældrene, så vi 

ved hvor mange der kommer. Indbydelse lægges ligeledes på Aula. Anja aftaler med Gitte hvordan 

det skal foregå med is, da bestyrelsen ønsker at låne fryseren. 

 

2. Vi ligger nu lige i børnetal, men det gør os også en lille smule sårbare. Der vil rykke 7 børn fra 

Brumbasserne op til Larverne, og dermed vil 11 børn rykke fra Larverne til Sommerfuglene. 

 

 

3. Der er kommet fire ansøgninger hvoraf to af dem virker kvalificerede.  

 

4. Stort set alle restriktioner for alle forældre er fjernet. Det gør sig ikke gældende for personalet, der 

stadigvæk skal bruge handsker, og tage andre forholdsregler. 

 

5. Det har givet større selvstændighed for børnene i garderoben, samt færre konflikter vedr. legetøj 

med hjemmefra. Det har været positivt og udviklende for børnene at være opdelt i mindre grupper 

med faste medarbejdere. Børnene er blevet motorisk dygtigere og mere fantasifulde i deres 

udendørsleg.  

   

 

 

6. Anja ønsker at ændre navnet Løkkebo til Lykkebo. Dette er der ikke flertal for. 

 

7. Anja kontakter borgmesteren vedrørende en cykeldag og reparation. Nærmere info følger. 

 

 



8. Kirsten og Gitte bliver informeret om hvordan madplanerne skal fremgå på aula. De skal fremgå 

som et opslag og ikke med så mange uger. 

Evt. Ved næste års sampasning, vil en tidligere udmelding om inst., hvilke voksne og hvilke tider de vil 

være til stede i inst. være passende. 

 

Sommerfest 

Vi har fra jord til bord tema i huset, så det prøver vi at inddrage i sommerfesten. 

Børnene synger en fælles sang for forældrene. Der vil være små aktiviteter rundt omkring på legepladsen. 

Løkkebo laver kaffe, te, saftevand og kage. 

 

Børnetal 

Vi har vores børnetal nu. Men vi ved også at der er forældre som påtænker at fraflytte kommunen. 

Vi har 4 indkøringer i vuggestue den kommende tid, så det sikrer at vi ikke kommer i undertal. 

Dette medfører jo også at den rokade vi normalt har i maj, kommer til at ske nu, da vi nu får børn fra 

vuggestuen og op i børnehaven. 
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